

Datum	Donderdag 4 september 2014
Tijdstip	18.00
Locatie	E139
Aanwezig	Dorien Eerdeken, Frank Bax, Tobias Proost, Alain Robert, Marlies Aerts, Pieter Huybrechts, Lucas Bellens, Ruben Degeling, Pieter-Jan Dirx, Vincent Hanff
Verontschuldigd	Eline Ordies (VOL), Michael Hayen (VOL), Nina Olbrechts, Nathalie Geraerts(VOL), Arne Nys (VOL), Jurn Krux (VOL), Marion Wittenberg, Michiel Arnouts, Willemien Marnef, Nathalie Geraerts, Marnick Hermans (VOL)
Verslagneer	Tobias Proost
Voorzitter	Dorien Eerdeken

Er zijn twee extra agendapunten: een update over het bureau van de onderwijsraad onder student en een punt rond HealthCity/Basic Fit onder student.

1 *Introductie tot StuRa*

Omwillen van het beperkt aantal nieuwe leden op de AV wordt de introductie van StuRa verschoven naar volgende AV.

2 *Invullen mandaten*

2.1 Secretaris

Ruben zal zijn mandaat als secretaris nog uitvoeren tot 1 oktober. Omdat dit mandaat enige inwerking vergt, staat dit nu al op de agenda. Niemand stelt zich voorlopig kandidaat.

2.2 Andere

Ten eerste wenst Alain deel te nemen aan het IAC. Hij meent dat hij hiervoor extern adviserend lid in plaats van medewerker moet zijn. Wegens onduidelijkheden in het werkingsreglement is dit echter niet zeker. Besloten werd om toch te stemmen. Alain is nu extern adviserend lid.

Er wordt een werkgroep rond het werkingsreglement georganiseerd.

Verder heeft Lucas aangegeven zich ook dit jaar weer te willen engageren voor StuRa als medewerker. Dit werd via stemming goedgekeurd door de AV.

Maxim heeft laten weten dat hij zal moeten stoppen met StuRa aangezien hij in Leuven gaat studeren. Hierdoor komen enkele mandaten vrij.

Daarnaast zou Pieter-Jan zich ook graag engageren voor StuRa. Hij wil zich meteen ook opgeven als faculteitscoördinator van rechten. Hierdoor komt hij automatisch ook in de faculteitsraad terecht. De AV keurt dit via stemming goed.

Verder komt er ook een plaats in de studentenraad van de AUHL vrij. Deze plaats zal op een later moment worden ingevuld.

Verder zijn er ook nog 2 plaatsen vrij in de Raad voor Studentenvoorzieningen: een voor GLW en een voor ARK. Marlies wenst de plaats voor ARK in te vullen. De AV keurt dit met stemming goed.

Frank is erachter gekomen dat als op de volgende RvS wordt goedgekeurd dat wij geen verenigingscoördinator hebben en dit alles verhuist naar de dienst studentenvoorzieningen, dit pas zal ingaan vanaf volgend academiejaar. Daardoor moeten wij het gedeelte verenigingscoördinator terug opnemen in ons werkingsreglement en dus een verenigingscoördinator zoeken. Pieter geeft aan hier interesse voor te hebben. Er wordt verder opgemerkt dat we nu wel kunnen stemmen voor de wijziging van het werkingsreglement, maar pas op de volgende AV voor de functie van verenigingscoördinator. De wijziging van het werkingsreglement wordt per stemming goedgekeurd door de AV.

Daarnaast moet de verenigingsraad ingevuld worden, met leden die ook in het RvS zitten. Frank en Pieter geven aan dat zij hier interesse in hebben en dit wordt goedgekeurd per stemming door de AV.

Als laatste zullen er nog plaatsen moeten opgevuld worden in de tuchtcommissie en in de bibliotheekbeleidscommissie. Deze worden verplaatst naar volgende AV.

3 Studentenraad

3.1 WG/COMM/1

Het verslag van de werkgroep wordt overlopen. Verder zal er een werkgroep komen betreft de website. Niels Welkenhuyzen heeft een voorstel ingediend.

Er komt de opmerking om te controleren of Niels zijn tarief marktconform is.

Er wordt een kostenraming gevraagd bij verschillende webmasters.

Er komt wel de opmerking dat ook de ervaring en kennis van Niels over StuRa afgewogen moet worden tegen een eventuele meerprijs.

3.2 Promotie StuRa

Er is een voorkeur voor de post-it blokjes omdat deze het langst gebruikt worden door studenten. Er wordt geopperd om zowel het StuRa-logo hierop te plaatsen als de facebookpagina.

Er zal een gedetailleerde kostenraming worden opgemaakt.

3.3 Naamkaartjes

Er wordt beslist om een minimum aantal naamkaartjes te bestellen voor de voorzitter en de ondervoorzitters. Bij XOD zou dit op 50 stuk liggen per opdruk. Er komt de opmerking om een algemeen StuRa kaartje te maken. Hierover wordt echter beslist dat op een individueel kaartje een persoonlijk gsm-nummer gezet kan worden.

Prijzen en minimumaantallen worden opgezocht.

3.4 Introductiedagen

Het is de bedoeling dat je aanwezig bent op de introductiedag van je eigen faculteit en dat je laat weten of je eventueel ook op andere dagen aanwezig kan zijn aangezien we niet in alle faculteiten vertegenwoordigd zijn. Tobias werkt het filmpje verder uit dat getoond wordt.

3.5 Verhoging inschrijvingsgeld

Rond de verhoging van het inschrijvingsgeld zijn al vele bijeenkomsten geweest. Onder andere een meeting in Antwerpen met vele vertegenwoordigers van het middenveld. Hier oppert men om allemaal samen te werken tegen de besparingsplannen van de regering. Dorien stelt voor dat als er actie komt, we deze moeten steunen.

Verder is er ook een bijeenkomst geweest van de actiegroep tegen de verhoging van het inschrijvingsgeld in Limburg, die voortvloeit uit de petitie. Hierop werd nog niet veel besproken, de volgende zal plaatsvinden op zaterdag 13 september om 14u in campus Hasselt.

3.6 Studentenraadcoach

Er wordt voorgesteld om een studentenraadcoach te zoeken.

Er wordt besloten om deze pas op het einde van het werkingsjaar te kiezen aangezien de continuïteit voorlopig nog bewaard blijft. Doorheen het jaar zal er een duidelijke richtlijn worden opgesteld met budgetteringen voor deze coach.

4 Onderwijs

4.1 Update bureau onderwijsraad: Stuver-statuut

De UHasselt gaat een statuut voor studentenvertegenwoordigers (hoofdzakelijk bedoeld voor StuRa-leden) invoeren. Hiervoor hebben ze diverse systemen van andere universiteiten vergeleken en daaruit is dit voorstel gekomen.

Voorstel UHasselt:

- Automatisch statuut maar faciliteiten dienen apart aangevraagd te worden
- Mogelijkheid om afwezig te zijn op verplichte contactmomenten
- Groepswerken vervangen door individuele opdrachten
- Examenmomenten en deadlines uitstellen
- Administratie verloopt via studiebegeleiders
- Studentenaanvragen gebeuren bij studieloopbaanbegeleiders (zoals bij topsport statuut)

- Bewijs inleveren of een plaatsvervanger sturen naar de vergadering
- Creditattest bewezen inzet door middel van een extra curriculaire vak als keuzevak of als extra vak afhankelijk van wat de faculteit verkiest

Hierbij werden volgende opmerkingen gemaakt:

- Niet eerlijk dat er een onderling verschil is tussen de verschillende faculteiten.
- Uitstellen van deadlines is een privilege dat bijna niet nodig is. Al is er ook de vraag of we dit niet beter kunnen behouden om eventuele uitzonderingen in de toekomst makkelijker te maken.
- Bewijs inleveren is omslachtig. Een mededeling voordien en nadien een schriftelijke bevestiging van de zittende secretaris zou makkelijker zijn.
- Een plaatsvervanger sturen zou aangehaald kunnen worden door de prof als reden om toch aanwezig te zijn. Dit werd dan ook geschrapt.

Eline roept werkgroep onderwijs samen.

4.2 Stuverhandleiding

Deze zal uitgewerkt worden dit komt terug op de volgende AV

5 Student

5.1 Overgangmaatregel verenigingscoördinator

Zoals eerder als aan bod gekomen zullen we toch een verenigingscoördinator moeten hebben dit werkingsjaar en kunnen we dit niet oplossen met een overgangmaatregel.

5.2 Verenigingsdocument

Het verenigingsdocument zal onder de loep genomen moeten worden.

Frank roept een werkgroep samen.

5.3 Alu-Hal

De Alu-Hal is de nieuwe benaming voor de kadertent.

De praesessen vinden de aanpassingen in het contract reeds zeer positief, toch gaven ze nog enkele opmerkingen bij de nieuwe gebruiksvoorwaarden van de tent:

- Ze vragen voor opklapbare banken voorzien en eventuele verwarmingstoestellen voor in de winter.
- Er zijn nog altijd vragen omtrent de prijs van een vat. Dit omdat de Fitlink verschillende prijzen aanhoudt voor eenzelfde vat, maar de prijs laat hangen naarmate de bestemming ervan.
- Verder wordt gekeken of, mits bepaalde voorwaarden, er langer dan 2 uur kan opengebleven worden.
- Er wordt nog samengezeten met de event manager van de UHasselt om dit contract te bespreken. STURA wenst ook meer betrokken te worden bij de besprekingen hierover.

5.4 Cultuursubsidie Amicitia

De club Amicitia wenst een cultuursubsidie voor hun Lustrum.

Er is besloten om niet in te gaan op deze aanvraag. Enkel groeperingen die officieel verbonden zijn aan de UHasselt kunnen in aanmerkingen komen voor een cultuursubsidie. Deze subsidie is verder enkel bedoeld voor culturele activiteiten en dus niet voor een lustrum.

5.5 Enquête Student

De enquête is zo goed als klaar en zal nagekeken worden door vakspecifieke personen.

Frank neemt contact op met Jan Vanrie en Stefan Hardonk.

5.6 Subsidie Basic Fit

De Health City te Diepenbeek wordt vanaf heden Basic Fit.

De UHasselt heeft een nieuwe overeenkomst met Basic Fit, waarbij een speciaal studentenabonnement met een persoonlijke kaart (geen familiekaart zoals standaard bij Basic Fit) wordt voorzien alsook dat er voor Basic Fit Diepenbeek de regeling werd getroffen dat de huidige toestellen (die van goede kwaliteit zijn) zullen worden behouden en er persoonlijke begeleiding zal zijn.

De subsidieregeling voor Basic Fit wordt unaniem goedgekeurd door de STURA.

Er wordt de opmerking gegeven dat de studenten die in Hasselt studeren en die Basic Fit Hasselt gebruiken hierdoor een minder kwalitatief aanbod krijgen zonder begeleiding. Zou in Hasselt eventueel op bepaalde dagen ook begeleiding kunnen worden voorzien?

6 Varia

6.1 Mededelingen

De StuRa-truien zijn er nog niet omwille van een uitputting van de voorraad van B&C in heel Europa. Dit wordt kort opgevolgd door Dorien.

Binnenkort is er een gesprek met de beheerder. Als iemand nog opmerkingen heeft die gegeven moeten worden, dan mag dit altijd doorgegeven worden.

Frank heeft van HoReServi data gekregen over de drukte in het restaurant en bekijkt of we deze kunnen gebruiken op de schermen.

Op 26 september is er de openingszitting van de AUHL. Hiervoor moet je je inschrijven voor 18 september.

Er zou een betoging tegen de verhoging van het inschrijvingsgeld doorgaan op 10 september. Deze is georganiseerd door het ALS. Tot nog toe verkiest StuRa echter om hier niet aan deel te nemen en constructiever te werken via de VVS.

6.2 Rondvraag

Er wordt gevraagd of er toner kan gehaald worden voor in de printer in het StuRakot. De afgelopen jaren werd dit niet gedaan omdat er teveel geprint werd voor hoorcolleges en dergelijke en niet voor StuRa-zaken. Er wordt gezegd dat de printer misschien van de universiteit is en dat we dan gratis toner zouden kunnen krijgen. Als dit niet is, wordt voorgesteld om toner te kopen en te kijken hoe dit gaat. Als deze te vlug op zou zijn, wordt geen toner meer aangekocht.